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Styrelsen fck en ekonomisk rapport av kassören at det rullar på och vi kan lägga undan en slant från 

året. Vi har et gammalt medlemslån från tden vi köpte nya bryggor på 2 miljoner, målet är at ha 1,2 

miljoner för at kunna börja tänka på nya större investeringar. Vi är inte där men på väg. En 

yterligare kompletering med bryggor är uppsat på önskelistan, bryggorna ska då ge bätre skydd 

för bastubryggan/gästbryggan och juniorbryggorna från svall. Bryggorna ger också plats för 

yterligare båtplatser. Gästplatserna har fåt sjunkande besöksantal men uthyrningen av ställplatser 

för husbilar på planen har gåt bra. 

Seglarna har börjat planera för kommande säsong, tävlingsprogrammet föredrogs på höstmötet och 

planeringen fortsäter. Et önskemål är at arrangera sprintcup för RS Feva där vi väntar svar från 

förbundet. Vi har en bra trupp unga seglare som gärna vill tävla på hemmaplan. Torsdagsseglingar 

kan bli fer och många tllfällen at segla sprint med CB 66:orna. Ni såg väl inlägget på FB om at GSS 

hade et lag på Allsvenskan, där tävlar klubben och besätningen ska vara blandat kvinnor och män, 

unga och gamla. Kul at se at de hävdade sig väl. Kommande år är det på gång med motorbåtstävling 

som förra året, GSS blir medarrangör för runt-i-kringarrangemangen. 

På kommande möte ska vi ta fram en budget och det fnns en hel del som behöver investeras och 

förvaltas. Ställplatserna behöver uppgradera med säker el och utslagsvask. Servicehuset behöver 

uppdatering. Klubbhuset behöver omsorg på väggarna mot uteplatserna i syd och väst. 

Båtskjul/skydd för jollarna och mycket mera.

//Torsten


